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                   Protokoll nr 3 
 

Styrelsemöte BK Tullbron 
 
Tid 20211102 
Plats Falkenbergs Boulecenters styrelserum 
 

Närvarande Bengt-Arne Nelson, ordförande 
 Kjell Berglund, vice ordförande 
 Alf Olsson, kassör 
 Tomas Jansson, ledamot 
 Anita Sjökvist, ledamot 
 Annika Gleisner, sekreterare 
 Ing-Britt Pehrson, ledamot 
 
§ 17 Mötets öppnande 
 Mötet öppnas av föreningens ordförande Bengt-Arne Nelson. 
 
§18 Val av protokolljusterare 
 Till att jämte ordförande justera dagens protokoll, valdes Ing-Britt Pehrson. 
 
§19 Förslag till dagordning 
 Dagordningen kompletteras under punkten 28. 
 
§20 Föregående mötesprotokoll 
 Mötesprotokoll 20210921 godkändes. Tomas Jansson föreslog att justering av  
 protokollet bör göras vid nästa styrelsemöte – avslogs. Det beslutades att man 
 måste få god tid på sig att läsa protokollet.  
 
§21 Ekonomirapport 

Kassör Alf Olssons ekonomirapport: ”Intäkt och kostnad följer budget som på  
räls, i vintertidens spår, när det mot Lucia, glögg och pepparkakor ganska så  
raskt går! Vi är inne i årstiden den mörka och fram emot jul eller så, är det dags 
att gå i kyrka (körka)”  

   
 
§22 Kurt Svenssons motion 
 Anses färdigbehandlad. 
 
 
§23 Medlemmar 
 Fakturerat 89 medlemmar inför nästa år – ej sommarmedlemmar. 73 med- 
 lemmar har betalat till Alliansen + 8 passiva. 
  



 
 
§24  Årsstämma 2022 
 Beslutades att årsstämma med kaffe och fralla går av stapeln den 3 mars 

2022. 
  

§25 Klubbens åliggande mot Svenska Bouleförbundet 
 Genomgång av Nyhetsbrev 22 oktober 2021 från Svenska Bouleförbundet. 
 
§26 Utse kassör till hallvärdsveckorna 
 När hallvärdslistorna görs tillfrågas och utses kassör. 
 
§27 Diskussion om Lejonens hallvärdskap inför 23/10 (vår tävlingsdag) 
 Bengt-Arne Nelson lämnar skrivelse till Alliansen – bifogad i protokollet. 
 
§28 Övriga frågor 

a) Uppdatering av festkommitténs regler – ändra till ”bör vara  
minst 6 st” och ”Tjuga-spel” istället för Tia-spel. Ändra detta i olika  
dokument – samt dubblera vinstsumman. 
 
b) Rigmors skrivelse angående ”rapportering och funderingar”  
gicks igenom. Ing-Britt Pehrson kontaktar Rigmor och dokumen- 
ten skickas till I-B P som hon lägger på ett USB-minne för att 
sedan fördelas i styrelsen. 
 
c) Kjell Berglund framförde att många undrar hur man kan ställa 
upp i våra tävlingar fast man är medlem i annan klubb. Konstate- 
rades att är man medlem i Tullbron får man spela KM mm. 
 
d) Tomas Jansson vill att vår representant i Alliansens styrelse 
skall ta upp att kopiatorn i styrelserummet skall fungera. Tala 
med Majken Alfredsson. 
  
e) Genomgång av anteckningar förda vid medlemsmötet. 

 
     

§29 Nästa möte 
 Nästa möte äger rum den 18 januari 2022 kl. 9.00. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
§30 Mötets avslut 
 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
 
 Vid protokollet 
 
 
 
 
 ---------------------------------------- 
 Annika Gleisner 
 Sekr 
 
 
 
 
 -------------------------------------------          -------------------------------------- 
 Bengt-Arne Nelson                                   Ing-Britt Pehrson 
 
 
 
  
   
  
 
      


